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SE-PO.0002.1.2013 

ZD. 145 

 

Protokół z obrad XLIII  Sesji  

RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 

 z dnia 21  stycznia  2013 r. 

 

 

Sesja zwołana na podstawie  Art. 20 ust. 1.
1
  prowadzona przez Przewodniczącą Rady Miejskiej 

Jolantę Moćko.  

W sesji uczestniczyło 18 radnych. Nieobecni na posiedzeniu to : Radny Dominik Penar (nieobecność 

usprawiedliwiona), radny  Kamil Kowalik, radny Krzysztof Francikowski.  

Kierownictwo Urzędu obecne na posiedzeniu:  Burmistrz Miasta Teresa Kosmala, Z-cy Burmistrza : 

Teresa Wąsowicz, Jakub Szurdyga.  

Radca prawny  obecny na posiedzeniu- Bartłomiej Stachura.  

 

Porządek obrad :  

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów i podjęc ie uchwał w sprawie : 

1) w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Statutowo-Regulaminowej Rady Miejskiej w Czeladzi, 

oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu osobowego; 

2)  w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu osobowego; 

3)  w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Czeladzi, 

oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu osobowego. 

4. Przerwa w celu  wypracowania opinii komisji, co do kandydatów na przewodniczących powołanych 

komisji (zgodnie z § 27 Statutu Gminy Miejskiej Czeladź
2
)  

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie : 

1)  w sprawie: wyboru  przewodniczącego  Komisji  Statutowo -Regulaminowej  Rady Miejskiej   

     w Czeladzi; 

2)  w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

     Rady Miejskiej  w Czeladzi; 

                                                           

1
 Art. 20. 1.” Rada gminy obraduje na sesjach zwoływanych przez przewodniczącego w miarę potrzeby, nie rzadziej 

jednak niż raz na kwartał. …” 
 
2
 § 27  „1. Przewodniczącego Komisji  wybiera Rada spośród członków Komisji, po zasięgnięciu  opinii Komisji ”.  
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3)  w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej   

     w Czeladzi. 

6. Sprawy bieżące i sprawy do wiadomości Rady  

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ustalenia i rozstrzygnięcia podjęte  w ramach posiedzenia: 

          Na sesji podjęto 6 uchwał z uwzględnieniem wcześniej podjętych przez Radę wniosków  

o dokonanie zmian w projektach. Wniosek stanowił by do projektów uchwał  w sprawie powołania komisji 

doraźnych  dodać dodatkowy paragraf o treści, że uchyla się  poprzednio podjęte uchwały w sprawie 

powołania  poprzednich komisji, planu ich pracy i wyboru przewodniczącego z wskazaniem na ich 

numery, by uniknąć sytuacji niejasności i  ewentualnego funkcjonowania  dwóch komisji z  takim samym 

przedmiotem działania na styczeń 2013r. : 

l p  
Podjęte uchwały w sprawie:  Nadany uchwale 

Nr  
 

1 )  
w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Statutowo-

Regulaminowej Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  

ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 

osobowego; 

 
XLIII/643/2013 

Głosowanie 
Jawne imienne 
Z-11 
P-0 
W-2 
 

2 )  
w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Polityki 

Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej 

w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz 

składu osobowego; 

 
XLIII/644/2013 

Głosowanie 
Jawne imienne 
Z-12 
P-0 
W-1 
 

3 )  
w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Edukacji, 

Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  

ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 

osobowego 

 
XLIII/645/2013 

Głosowanie 
Jawne imienne 
Z-11 
P-0 
W-2 
 

4 )  
w sprawie: wyboru  przewodniczącego  Komisji  

Statutowo -Regulaminowej  Rady Miejskiej  w 

Czeladzi 

 
XLIII/646/2013 

Głosowanie 
Jawne imienne 
Z-12 
P-0 
W-1 
 

5 )  
w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  

Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  Rady 

Miejskiej  w Czeladzi; 

 
XLIII/647/2013 

Głosowanie 
Jawne imienne 
Z-13 
P-0 
W-0 
 

6) 
w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej  w Czeladzi. 

 

 
XLIII/648/21013 

Głosowanie 
Jawne imienne 
Z-11 
P-0 
W-2 
 

 

Poddano pod głosowanie Rady dwa wnioski Komisji Rewizyjnej (SE-PO.0014.1.2013  

z 15 stycznia 2013 r.)   
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Wniosek Nr 1. 

„Zwrócić się do RIO o zbadanie sprawy  wydanie opinii czy w związku z brakiem wydania powierzenia 

przez Burmistrza Miasta Czeladź na dyrektorów Szkoły Podstawowej nr 1, Przedszkola Publicznego nr 10 

oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i w związku z tym nie wypłaceniem wynagrodzeń w 

wymaganym terminie nie została naruszona dyscyplina  finansów publicznych”.  

 

Wniosek nr 2.  

„Zwrócić się  do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej nie wypłacenia przez Burmistrza 

Miasta Czeladź nauczycielom w roku kalendarzowym 2012 nagród  Dyrektora i Burmistrza. Czy  taka 

decyzja Burmistrza  nie naruszyła obowiązujących przepisów prawa”.  

Wynik głosowania nad  1 wnioskiem: Za- 4 głosy , Przeciw- 6 głosów, Wstrzymujący się – 1 głos. Wniosek 

nie podjęty   

Wynik głosowania nad 2 wnioskiem:  Za- 3  glosy , Przeciw – 7 głosów, Wstrzymujące się – 3 głosy. 

Wniosek nie podjęty  

Rada przyjęła dwa  wnioski radnego Sylwestra Iwanowskiego (uszczegółowione nie podjęte 

wnioski  komisji rewizyjnej) :  

 Wniosek nr 1.  „ Wniosek  o zwrócenie się do RIO o zbadanie  i wydanie opinii : Czy w związku z 

brakiem powierzenia przez Burmistrza Miasta Czeladź na stanowiska dyrektorów Szkoły 

Podstawowej nr 1, Przedszkola Publicznego nr 10 oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i 

wynikającym z tego nie wypłaceniem wynagrodzeń w wymaganym terminie nie została naruszona 

dyscyplina finansów publicznych? „.  

 Wniosek nr 2. „ Wniosek o zwrócenie się do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej 

nie zapewnienia środków na nagrody dla nauczycieli wbrew obowiązkowi wynikającemu z art. 49 

ust. 1 Karty Nauczyciela i z § 13 ust. 1 Uchwały nr LIX/961/2009 Rady Miejskiej  z dnia 26 

listopada 2009 r przez Burmistrza Miasta Czeladź w roku kalendarzowym 2012. Czy taka 

sytuacja  stworzona przez Burmistrza nie narusza dyscypliny finansów publicznych?”.  

Wynik głosowania każdego z wniosków to : Za- 10 głosów, Przeciw- 1 głos, Wstrzymujące się  2 

głosy.  

Wnioski w imieniu Rady zostaną przesłane do RIO  przez  Przewodniczącą  Rady.  

 

Przebieg posiedzenia :  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności sesji.  

Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko przywitała radnych i kierownictwo urzędu. Stwierdziła, że jest 

wystarczająca  ilość  radnych  (18 radnych), by  prowadzić obrady i podejmować uchwały.  

Przewodnicząca Rady poinformowała Radę, że przedstawiła  projekty ujęte w porządku obrad z uwagi na 

otrzymane  zawiadomienia o wszczęciu postępowań nadzorczych od Wojewody w  wprawie  wszczęcia 

postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwał powołujących  dotychczasowo  powołane 

komisje doraźne, z uwagi na fakt że faktycznie z przedmiotu ich działania wynika, że są to komisje stałe a 

takich zgodnie ze statutem Rada nie może powołać gdyż w statucie określiła, że jako komisje stałe ma  

jedynie komisje rewizyjną i finansową. Takie komisje doraźne należało by powołać by nie było przestoju w 
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pracach.  

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

Pani Burmistrz Teresa Kosmala zgłosiła ustny wniosek o zmianę w porządku obrad i dodanie trzech 

uchwał :  

1. Uchwała w sprawie zmian z budżecie miasta na 2013 r. 

2. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/526/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 

listopada 2012 r. w sprawie  uchwalenia  „programu współpracy Miasta czeladź z organizacjami 

pozarządowymi praz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2013”.  

3. Uchwała w sprawie podziału Miasta Czeladź na stałe  obwody głosowania.  

Wniosek o zmianę w porządku poddano pod głosowanie Rady. 

 

Głosowanie za przyjęciem wniosku i wprowadzeniem  uchwał do porządku obrad sesji:  

 Za - 8 radnych  

 Przeciw-  10 radnych  

 Wstrzymało się-   0 radnych. 

Wniosek nie został przyjęty.  W związku z podjętą decyzją Rady Burmistrz zawnioskowała by uchwały  

wprowadzić do porządku obrad sesji zwołanej na 31 stycznia 2013 r.  

 

Ad. 3 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie : 

Dyskusja w  zakresie  projektów uchwał : 

1. Radny Wiesław Konderak, 

2. Radny Ireneusz Gawroński, 

3. Radny Andrzej Mentel, 

4. Przewodnicząca Rady - Jolanta Moćko, 

5. Radny Władysław Oczkowicz, 

6. Radny Marian Kita, 

7. Wiceprzewodniczący Rady Janusz Gątkiewicz 

8. Radca prawny - Bartłomiej Stachura 

9. Burmistrz Teresa Kosmala 

10. Radny Marcin Gadecki. 

Przebieg dyskusji:  

W Oczkowicz- czy  dotarła   informacja o wszczęciu postępowania nadzorczego dot. komisji   rozwoju i 

polityki przestrzennej. 

Przewodniczaca Rady- nie.  

Przewodnicząca Rady z uwagi na fakt, że nie do wszystkich komisji otrzymano już rozstrzygnięcia 

nadzorcze  o unieważnieniu uchwał  przewodnicząca rady zapytała radcę prawnego (Pana Bartłomieja 

Stachurę) czy  uchwały są nadal ważne i komisje mogłyby działać. Zwołując sesję obawiałam się że te 

rozstrzygnięcia dotrą i nie będziemy mieć żadnej komisji.   

Radca prawny udzieli odpowiedzi, że tak, do chwili otrzymania ewentualnego  stwierdzenia jako 
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nieważne.  

Przewodnicząca Rady zapytała radcę prawnego, czy w związku z tym, że tamte komisje nie zostały 

jeszcze unieważnione, to czy można powołać  komisje doraźne o takiej samej nazwie.  

Przewodnicząca Rady- taka sytuacja ma miejsce bo są skargi do nadzoru  na te uchwały, że są 

niezgodne z prawem.  Te komisje funkcjonują w takiej formie od kilku lat,  od początku statutu. My o tym 

wiemy i te poprawki do statutu są już przygotowywane, sądzę że  będą wprowadzone niebawem.  

Rozmawiałam z dyrektorem nadzoru  w sobotę  i powiedział, że nie ma problemu i jeśli takie poprawki 

wniesiemy to nie będzie żadnych konsekwencji z wcześniej podjętych uchwał, tylko ważne byśmy te 

sprawy uporządkowali.  

Przewodnicząca  Rady- proszę o odpowiedź radcę prawnego  

Radca prawny udzielił odpowiedzi, że tak bo liczy się jedynie przedmiot działania komisji a nie jej nazwa, i 

nie powinno to być problemem. 

Radny Wiesław Konderak  ocenił, że komisje działały od lat  w takiej formie do chwili gdy Przewodnicząca 

Rady zechciała  wprowadzić zmiany do uchwał  o powołaniu tych komisji i ich składzie. Boję się, że ten 

temat jeszcze potrwa. Dziś projekty składa radna Jolanta Moćko a nie jak poprzednio przewodnicząca ale 

myślże efekt będzie taki sam. W poprzednim projekcie była informacja o  uchyleniu  uchwały o powołaniu 

komisji  bezpieczeństwa i teraz ona jest uchylona, a w nowym projekcie niema takiej informacji, wiec na 

dzień dzisiejszy rozumiem że  funkcjonuje komisja bezpieczeństwa. Zwrócił uwagę, że skoro nadzór 

uchylił komisję polityki społecznej, zdrowia i bezpieczeństwa to wracają do mocy poprzednie  komisje  

polityki społecznej i zdrowia oraz komisja bezpieczeństwa, gdyż w tym nowym projekcie  nie ma 

wskazania na ich uchylenie.  

Radny Ireneusz Gawroński – potwierdzenie wypowiedzi  radnego Konderaka.  

Wiesław Konderak- w projekcie nr 2 brak w § 1 w nazwie komisji brak  słowa „zdrowia” , więc  tytuł 

uchwały  jest inny niż zapis w  § 1. 

Przewodnicząca Rady - tak takie literówki się zdążają, dziękuje za uwagę.  

Pozwolę sobie wyjaśnić pewną kwestię,  rozmawiałam w sobotę z Panem Nowakiem z Nadzoru bo  

kwestionowano, że przewodniczący rady nie może złożyć projektu uchwały, więc informuję że  

przewodniczący rady jest również radnym,  nikt go mandatu nie pozbawił więc może złożyć projekt 

uchwały tak jak każdy inny radny.  

 

Radny Ireneusz Gawroński- tak tym razem nie popełniła już Pani błędu. Był to błąd zasadniczy  zgodnie 

ze statutem pani jako radna ma prawo zgłosić projekt uchwały ale jako przewodnicząca niekonieczni. 

Proszę o ksero tych pism od wojewody dla wszystkich radnych.  

Radny Ireneusz Gawroński skoro wpłynęło rozstrzygnięcie dot. unieważnienia uchwały  

o powołaniu komisji polityki społecznej, zdrowia i bezpieczeństwa to nie widzę  potrzeby by powoływać 

taką komisje  dzisiaj  jako doraźną, nie widzę takiej potrzeby, a jeśli  taka sytuacja będzie miała miejsce to  

będę się odwoływał  od tych  uchwał u Wojewody.  

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach. 

------------15 minut przerwy  ------------------ 

Przewodnicząca Rady – wszczęcie  posiedzenia 

Radny Andrzej Mentel-  zwrócił uwagę na fakt, że wszystkie projekty uchwał są zawsze  podpisane przez 
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radcę prawnego, co powinno oznaczać że są przygotowane zgodnie z prawem, jednak  w związku z 

wątpliwościami wynikającymi z dyskusji, jak również  unieważnieniami uchwał zadał pytanie radcy 

prawnemu  czy projekty przedstawione do  przyjęcia są  zgodne z prawem.  

Przewodnicząca Rady przypomniała Radzie, że trwają prace nad nowym statutem i ponowiła prośbę o 

udział radnych w tych pracach i zgłaszanie swoich uwag i propozycji 

Radca prawny odpowiadając na pytanie A. Mentla, potwierdził, że jego podpis to jego opinia, że 

dokument jest  prawidłowo przygotowany, jednak jak widać nadzór może mieć inne zdanie. W tej chwili  

projekty są prawidłowe.  

Radny Ireneusz  Gawroński  uchwały  o powołaniu komisji regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki 

radnych jak i komisji edukacji, kultury i sportu nie zostały jeszcze unieważnione więc podejmując dzisiaj  

kolejne uchwały doprowadzimy że będą funkcjonowały dwie komisje i to nie jest zgodne z prawem- nie 

róbmy tego.  

Przewodnicząca Rady- w tej kwestii wypowiedział się już radca prawny i nie ma przeciwwskazań, 

natomiast to rada zdecyduje o podjęciu tych uchwał.  

Radny Władysław Oczkowicz  zwraca uwagę, że w nowych projektach  brak odniesienia do uchwał 

wstecznie obowiązujących.   

Radny Marian Kita zwrócił się do wiceprzewodniczącego Rady Pana Janusza Gątkiewicza jako do radcy 

prawnego o jego opinię w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Janusz Gątkiewicz stwierdził, że w jego ocenie faktycznie brakuje zapisu  

o uchyleniu poprzednich uchwał.  

Radca prawny uznał, że nie ma potrzeby uchylania poprzednich uchwał bo jest rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody.  

Wiceprzewodniczący Rady Janusz Gątkiewicz zgłosiła wniosek o  5 minut przerwy  na  szczegółowe 

zapoznanie się z kserokopiami   korespondencji od Wojewody w zakresie działań nadzorczych  względem 

uchwał Rady.  

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach. 

-------------- 15 minut przerwy -------------- 

Wiceprzewodniczący Rady Janusz Gątkiewicz -poinformował, że zapoznał się z pismami i wynika z nich, 

że termin na wydanie rozstrzygnięć  upłynął  19 stycznia więc powinny już wpłynąć do Rady, ale ich nie 

ma i w związku z tym  wyraził  swoje wątpliwości.  

Burmistrz Teresa Kosmala wyraziła swoje stanowisko, że wszystkie te zawiadomienia o wszczęciu 

postępowań są oparte o  identyczna zasadę interpretacji prawnej w zakresie rozróżnienia komisji stałych 

od doraźnych, więc każde działanie komisji innej niż stałej nie może mieć charakteru komisji stałej. Są 

jeszcze  uchwały z grudnia  dot. planów pracy  powołanych komisji i zapewne co do nich również będą 

wszczęte postępowania nadzorcze.  

Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że komisje doraźne działały w takiej formie od początku kadencji  

i w poprzedniej kadencji również, a dopiero teraz jest tyle uwag.  

Radny Wiesław Konderak-ponowił swoją uwagę, że  w uchwale z listopada o powołaniu komisji polityki 

społecznej, zdrowia i bezpieczeństwa  Rada uchylała  wcześniej powołane komisje : polityki społecznej  

i zdrowia  oraz komisje bezpieczeństwa, a w tym projekcie tego nie ma.  

Radny Marcin Gadecki-  zadał pytanie radcy prawnemu czy w ostatnim czasie zmieniły się przepisy 
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prawne w zakresie powoływania komisji, bo zapis w statucie jest niezmienny od 2004 r., a wszystkie 

uchwały poprzednie były zatwierdzane przez Radce prawnego jako zgodne z przepisami. 

Radca prawny odpowiedział ,że niebyło takich zmian.  

Burmistrz Teresa Kosmala wypowiedziała się, że radca prawny parafując projekt uchwały sprawdza 

jedynie  czy jest dobra podstawa prawna. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że nadzór podjął takie działania na wniosek,  a gdybyśmy się jeszcze 

wstrzymali to wypracowanoby nowy statut i ta kwestia zostałaby uregulowana.  

Burmistrz Teresa Kosmala stwierdziła, że przykre jest, że komisje Rady działały nieprawidłowo tak długo, 

jednak od ok. 2 lat coraz więcej jest unieważnień uchwał przez  nadzór w zakresie działania całego 

urzędu, gdyż stanowiska, wytyczne i   opinie również się zmieniają.  

Radny Ireneusz Gawroński zwrócił uwagę przewodniczącej, że to ona przedstawiła te projekty uchwał 

więc ta dyskusja jest zbędna.  

Wiceprzewodniczący  Janusz Gątkiewicz ocenił, że rozstrzygnięcia nadzorcze unieważniające pozostałe  

uchwały o powołaniu komisji  i jej przewodniczących na pewno  zostaną podjęte i dotrą.  

Radny  Marian Kita   pyta  J. Gątkiewicza - czy na dzień dzisiejszy Rada powinna podejmować  kolejne 

uchwały czy czekać na rozstrzygnięcie. 

Wiceprzewodniczący  Janusz Gątkiewicz to zależy od rady, ale  musi dojść do rozstrzygnięcie.  

Radny Andrzej Mentel  pytanie do radcy  prawnego czy mogą funkcjonować komisje doraźne  kiedy nie 

ma jeszcze rozstrzygnięcia  bo będą funkcjonować  dwie komisje. 

Radca prawny  skoro zostało wszczęte postępowanie nadzorcze to nie sądzę by kolejne decyzje były 

odmienne  niż do  komisji,  które zostały już unieważnione 

Radny Ireneusz Gawroński wyraził swoje stanowisko, że powołując  dzisiaj  nowe komisje doraźne kiedy 

jeszcze nie ma unieważnienia poprzednich uchwał będzie błędem, bo ta uchwała nie będzie 

funkcjonowała. 

Radca prawny wyraził stanowisko, że do czasu kiedy nie ma rozstrzygnięć bezpieczniej będzie się 

wstrzymać.  

Radny Władysław Oczkowicz  wyraził  swoje zdziwienie co do wypowiedz Pani Burmistrz, że radca 

odpowiada jedynie za  sprawdzenie podstawy prawnej i nic więcej. 

Radca  prawny wypowiedział  się, że opiniując projekt uchwały sprawdza  poprawność podstawy prawnej 

i zapis merytoryczny uchwały.  

Radny Andrzej Mentel  radca prawny  powiedział, że lepiej  będzie poczekać na rozstrzygnięcia 

nadzorcze, ale może dobrze byłoby wprowadzając dzisiaj te uchwały  uchylić te uchwały gdzie  obecnie 

wszczęto postępowanie nadzorcze. Wtedy sami jako Rada uchylimy błędne komisje nie czekając na 

stanowisko nadzoru.  

Radca prawny tak ale co jeśli takie rozstrzygnięcia zostały już podjęte, to jaką zasadność w treści uchwały 

będzie  uchylenie nieważnych uchwał  i może nadzór będzie miał też do tego uwagi.  

Radny Andrzej Mentel możliwe, ale dzisiaj  nie mamy takiej wiedzy. Rada podejmując uchwałę nie wie  

o rozstrzygnięciu.  

Radny Władysław Oczkowicz czy nie przerwać dzisiejszego posiedzenia  i zrobić przerwę na 2 dni  

i poczekać na rozstrzygnięcia.  

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy.  
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---------------------------------10 minut przerwy ---------------------------- 

 

Ad. 3 punkt. 1.  w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Statutowo-Regulaminowej Rady Miejskiej 

w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu osobowego. 

 

Radny A. Mentel  zgłosił wniosek by do projektów uchwał  w sprawie powołania komisji doraźnych dodać 

dodatkowy paragraf
3
 o treści, że uchyla się  poprzednio podjęte uchwały w sprawie powołania  

poprzednich komisji, planu ich pracy i wyboru przewodniczącego, by uniknąć sytuacji niejasności i  

ewentualnego funkcjonowania  dwóch komisji z  takim samym przedmiotem działania na styczeń 2013r.  

Przewodnicząca Rady  poprosiła o numery  uchwał, które należałoby uchylić.  

Zgodnie z wnioskiem radnego A.Mentra Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie wniosek ( z uwagi 

na błąd odczytany wniosek był o niepełnej treści) o dokonanie zmiany w projekcie uchwały o treści: 

Dodać dodatkowy paragraf  o treści - § .Uchyla się  Uchwałę: 

1) Uchwałę nr II/13/2010 z 17 grudnia 2010 r.  w sprawie w sprawie powołania i ustalenie składu 

osobowego doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi (dot. komisji regulaminowo 

inwentaryzacyjnej i etyki radnych);   

2) Uchwałę nr XLII/600/2012 z 28 grudnia 2012r. w sprawie: przyjęcia ramowego planu pracy 

komisji regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 2013 rok;  

3) Uchwałę nr II/17/2010 z 17 grudnia 2010 w sprawie wyboru przewodniczącego komisji 

regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki radnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: 

 Za- 11 radnych  

 Przeciw- 0 radnych 

 Wstrzymało się – 2 radnych.  (głosowanie z uwagi na błąd  w treści odczytanego wniosku 

ponowiono)  

Wiceprzewodniczący Rady Janusz Gatkiewicz- ja się wszczynałem bo nie pasują mi daty uchwały, które 

Pani  Przewodnicząca wymieniła,  nie uchyliliśmy uchwały co do której  wszczęto postępowania  z  10 

grudnia 2012 r. 

Przewodnicząca Rady- faktycznie pomyliłam się, zapytanie radcy prawnego czy  w związku z tym 

powinna  poddać  wniosek   ponownie pod głosowanie z poprawną treścią.  

Radca prawny- myślę, że tak będzie lepiej.  

Przewodnicząca Rady  odczytuje  (niepełną- z uwagi na błąd ) treść wniosku - Dodać dodatkowy paragraf  

o treści : 

§.  Uchyla się  Uchwałę: 

1) Uchwałę nr II/13/2010 z 17 grudnia 2010 r.  w sprawie w sprawie powołania i ustalenie składu 

osobowego doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi (dot. komisji regulaminowo 

inwentaryzacyjnej i etyki radnych);    

                                                           
3
 Zgodnie z § 18 ust. 1 i 3  Regulaminu Rady Miejskiej w Czeladzi Radni mogą zgłaszać poprawki do 

projektów uchwał.  Przewodniczący Rady poddaje  zgłoszone do projektu uchwały poprawki  pod 

głosowanie  (od  najdalej idącej), a następnie poddaje pod głosowanie  całość projektu uchwały.  
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2) Uchwałę nr XLII/600/2012 z 28 grudnia 2012r. w sprawie: przyjęcia ramowego planu pracy 

komisji regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 2013 rok; 

3)  Uchwałę nr II/17/2010 z 17 grudnia 2010 w sprawie wyboru przewodniczącego komisji 

regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki radnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

Wiceprzewodniczący Radny Janusz Gątkiewicz- niestety dalej mam wątpliwości bo nie ma tu uchwały 

XL/541/20102 ,co do której wszczęto postępowanie nadzorcze.  

Radny Andrzej Mentel- proszę o 5 minut przerwy na przygotowanie.  

-------------------5 minut przerwy  ------------------- 

Przewodnicząca Rady ponownie odczytuje poprawną treści   wniosku -  

Dodać dodatkowy paragraf  o treści
4 : 

§. Uchyla się  Uchwałę nr:: 

1) Uchwałę nr  II/13/2010 z 17 grudnia 2010 r.  w sprawie w sprawie powołania i ustalenie składu 

osobowego doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi (dot. komisji regulaminowo 

inwentaryzacyjnej i etyki radnych);  

2) Uchwałę nr XL/541/2012 z 10 grudnia 2012 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr II/13/2010 w sprawie 

powołania i ustalenie składu osobowego doraźnej komisji Rady Miejskiej w Czeladzi;  

3) Uchwałę nr II/17/2010 z 17 grudnia 2010 w sprawie wyboru przewodniczącego komisji 

regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki radnych Rady Miejskiej w Czeladzi;  

4) Uchwałę nr XLII/600/2012 z 28 grudnia 2012r. w sprawie: przyjęcia ramowego planu pracy 

komisji regulaminowo inwentaryzacyjnej i etyki radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 2013 rok 

 

Głosowanie wniosku 

 Za- 11 głosów 

 Przeciw – o głosów 

 Wstrzymujących się – 2 głosy. Wniosek podjęto.  

 

Przewodnicząca Rady przyjęła od radnych  deklaracje chęci uczestnictwa w pracach  komisji. 

Zgłosili swoje kandydatury:  

1. Krystian Dąbrowski,  

2. Marek Rajca,  

3. Marcin Gadecki i  

4. Władysław Oczkowicz.  

Głosowanie za przyjęciem uchwały z wcześniej przyjętym wnioskiem  i w/w kandydatami:  

 Za - 11 radnych  

 Przeciw -0 radnych  

 Wstrzymało się -    2 radnych. 

Uchwała została podjęta - Uchwała Nr XLIII/643/2012 w sprawie: powołania doraźnej  Komisji  Statutowo-

                                                           

4
 Dodatkowy paragraf dodano jako przedostatni, przed paragrafem informującym o wejściu w życie- zgodnie z  

określoną kolejnością poszczególnych elementów ujętą w § 15  RPRM z dnia 20 czerwca 2002 r. w sprawie "Zasad 
techniki prawodawczej". 
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Regulaminowej Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 

osobowego.   Ze składem :  Krystian Dąbrowski, Marek Rajca, Marcin Gadecki i Władysław Oczkowicz.  

 

Ad. 3 punkt 2.   w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Polityki Społecznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 

osobowego; 

Przewodnicząca Rady po unieważnieniu uchwały przez Wojewodę pozostałyby nam działające te komisje 

które  uchyliliśmy tą unieważnioną uchwałą. 

Przewodnicząca Rady - Poddanie pod głosowanie wniosku  o dokonanie zmiany w projekcie uchwały o 

treści: 

Dodać dodatkowy paragraf  o treści : 

§. Uchyla się  Uchwałę nr:  

1) Uchwałę Nr II/11/2010 z 17 grudnia 2010 r. w sprawie  powołania i ustalenia składu osobowego 

doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi  (dot. powołania Komisji Polityki Społecznej i 

Zdrowia); 

2)  Uchwałę Nr II/12/2010 z 17 grudnia 2010 r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego 

doraźnej  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi (dot. powołania Komisji Bezpieczeństwa);  

3) Uchwałę Nr II/16/2010 z 17 grudnia 2010 r. w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa;  

4) Uchwałę Nr II/20/2010 z 17 grudnia 2010 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej i Zdrowia.  

Glosowanie za przyjęciem wniosku: 

 Za- 12 radnych 

 Przeciw- 0 radnych 

 Wstrzymało się – 1 radny. Wniosek został podjęty.  

Przewodnicząca Rady przyjęła od radnych  deklaracje chęci uczestnictwa w pracach  komisji. 

Zgłosili swoje kandydatury:  

1. Marek Rajca,  

2. Marian Kita,  

3. Andrzej Mentel,  

4. Mirosław Kędzierski.  

Głosowanie za przyjęciem uchwały z wcześniej przyjętym wnioskiem i w/w kandydatami:  

 Za - 12 radnych  

 Przeciw -0 radnych  

 Wstrzymało się -    1 radny. 

Uchwała została podjęta- Uchwała Nr XLIII/ 644/2012 w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Polityki 

Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania 

oraz składu osobowego. Ze składem:  Marek Rajca, Marian Kita, Andrzej Mentel, Mirosław Kędzierski.  

 

Ad 3 punkt 3.   w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej 

w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu osobowego. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o dokonanie zmiany w projekcie uchwały o 

treści: 

Dodać dodatkowy paragraf  o treści : 

§.  Uchyla się  Uchwałę nr :  

1) Uchwałę nr II/10/2010 z 17 grudnia 2010 r.  w sprawie powołania i ustalenie składu osobowego 

doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi (dot. komisji edukacji, kultury i sportu);  

2) Uchwalę Nr XL/542/2012 z dnia 10 grudnia 2012 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2010 w 

sprawie powołania i ustalenie składu osobowego doraźnej komisji Rady Miejskiej w Czeladzi; 

Uchwałę nr II/18/2010 z 17 grudnia 2010 r. w sprawie: wyboru przewodniczącego komisji 

edukacji, kultury i sportu Rady Miejskiej w Czeladzi;   

3) Uchwałę Nr XLII/599/2012 z 28 grudnia 2012 r. w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

komisji edukacji kultury i sportu Rady Miejskiej w Czeladzi na 2013 rok.  

Głosowanie za przyjęciem wniosku: 

 Za- 11 radnych 

 Przeciw- 0 radnych 

 Wstrzymało się- 2 radnych 

Wniosek został podjęty. 

Przewodnicząca Rady przyjęła od radnych  deklaracje chęci uczestnictwa w pracach  komisji. 

Zgłosili swoje kandydatury:  

1. Andrzej Mentel,  

2. Sylwester Iwanowski,  

3. Marian Kita,  

4. Ewa Fronczek,  

5. Władysław Oczkowicz.  

Głosowanie za przyjęciem uchwały z wcześniej przyjętym wnioskiem i w/w kandydaturami:  

 Za - 11 radnych  

 Przeciw -0 radnych  

 Wstrzymało się -    2 radnych. 

Uchwała została podjęta- Uchwała Nr XLIII/ 645/2012 w sprawie: powołania doraźnej   Komisji  Edukacji, 

Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 

osobowego. Ze składem: Andrzej Mentel, Sylwester Iwanowski, Marian Kita, Ewa Fronczek, Władysław 

Oczkowicz.  

 

Ad. 4.  

Przerwa w celu  wypracowania opinii komisji, co do kandydatów na przewodniczących powołanych 

komisji (zgodnie z § 27 Statutu Gminy Miejskiej Czeladź
5
)  

                                                           
5
 § 27  „1. Przewodniczącego Komisji  wybiera Rada spośród członków Komisji, po zasięgnięciu  opinii Komisji .  2. 

Funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej nie można łączyć z funkcją Przewodniczącego innej Komisji”.  
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Członkowie poszczególnych komisji  przeprowadzili głosowanie w nowo powołanych komisjach celem 

wyboru  przewodniczącego. Z głosowania dostarczyli przewodniczącej Rady protokoły  (protokoły  

w załączeniu)  

 

Ad. 5. Rozpatrzenie pro jektów i podjęcie uchwał w sprawie : 

Ad 5. punkt 1.   w sprawie: wyboru  przewodniczącego  Komisji  Statutowo -Regulaminowej  Rady 

Miejskiej  w Czeladzi; 

Przewodnicząca Rady odczytała  z protokołu otrzymanego od  komisji   proponowanego  przez komisje 

kandydata w  osobie  radnego Krystiana Dąbrowskiego.  

Głosowanie:  

 Za - 12 radnych  

 Przeciw -0 radnych  

 Wstrzymało się -    1 radny. 

Uchwała została podjęta- Uchwała Nr XLIII/646/2013 w sprawie: wyboru  przewodniczącego  Komisji  

Statutowo -Regulaminowej  Rady Miejskiej  w Czeladzi. Przewodniczącym został Krystian Dąbrowski.  

 

Ad. 5 punkt 2.  w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  Polityki Społecznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  w Czeladzi 

Przewodnicząca Rady odczytała  z protokołu otrzymanego od  komisji   proponowanego  przez komisje 

kandydata w  osobie  radnego Marka Rajcę.  

Głosowanie:  

 Za - 13 radnych  

 Przeciw -0 radnych  

 Wstrzymało się -    0 radnych. 

Uchwała została podjęta- uchwała nr XLIII/ 647/2013 w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  

Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  Rady Miejskiej  w Czeladzi. 

Przewodniczącym został Marek Rajca. 

 

Ad. 5 punkt 3.   w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady 

Miejskiej  w Czeladzi. 

Przewodnicząca Rady odczytała  z protokołu otrzymanego od  komisji   proponowanego  przez komisje 

kandydata w  osobie  radnego Andrzeja Mentla.  

Głosowanie:  

 Za - 11 radnych  

 Przeciw -0 radnych  

 Wstrzymało się -    2 radnych. 

Uchwała została podjęta- Uchwała Nr XLIII/648/2013 w sprawie: wyboru  przewodniczącego Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej  w Czeladzi. 

Przewodniczącym został  Andrzej Mentel.  
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Ad. 6. Sprawy bieżące i sprawy do wiadomości Rady  

Poddano pod głosowanie Rady  dwa wnioski Komisji Rewizyjnej (SE-PO.0014.1.2013 z 15 

stycznia 2013 r.)   

Wniosek Nr 1. 

Zwrócić się do RIO o zbadanie sprawy  wydanie opinii czy w związku z brakiem wydania powierzenia 

przez Burmistrza Miasta Czeladź na dyrektorów Szkoły Podstawowej nr 1, Przedszkola Publicznego nr 10 

oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i w związku z tym nie wypłaceniem wynagrodzeń w 

wymaganym terminie nie została naruszona dyscyplina  finansów publicznych.  

 

Wniosek nr 2.  

Zwrócić się  do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej nie wypłacenia przez Burmistrza 

Miasta Czeladź nauczycielom w roku kalendarzowym 2012 nagród  Dyrektora i Burmistrza. Czy  taka 

decyzja Burmistrza  nie naruszyła obowiązujących przepisów prawa.  

Wnioski nie zostały podjęte.  

Wynik głosowania nad  1 wnioskiem:  

 Za- 4 głosy  

 Przeciw- 6 głosów  

 Wstrzymujący się – 1 głos. Wniosek niepojęty   

Wynik głosowania nad 2 wnioskiem:   

 Za- 3  glosy  

 Przeciw – 7 głosów 

 Wstrzymujące się – 3 głosy. Wniosek niepojęty  

Rada przyjęła  dwa  wnioski radnego Sylwestra Iwanowskiego ( uszczegółowione wnioski  komisji 

rewizyjnej)  :  

Wniosek nr 1.  „ Wniosek  o zwrócenie się do RIO o zbadanie  i wydanie opinii : Czy w związku z 

brakiem powierzenia przez Burmistrza Miasta Czeladź na stanowiska dyrektorów Szkoły 

Podstawowej nr 1, Przedszkola Publicznego nr 10 oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i 

wynikającym z tego nie wypłaceniem wynagrodzeń w wymaganym terminie nie została naruszona 

dyscyplina finansów publicznych? „.  

 Wynik głosowania:  

 Za- 10 głosów  

 Przeciw – 1 głos 

 Wstrzymujące się – 2 głosy. Wniosek podjęty.   

Wniosek nr 2. „ Wniosek o zwrócenie się do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej nie 

zapewnienia środków na nagrody dla nauczycieli wbrew obowiązkowi wynikającemu z art. 49 ust. 1 

Karty Nauczyciela i z § 13 ust. 1 Uchwały nr LIX/961/2009 Rady Miejskiej  z dnia 26 listopada 2009 r. 

przez Burmistrza Miasta Czeladź w roku kalendarzowym 2012. czy taka sytuacja  stworzona przez 

Burmistrza nie narusza dyscypliny finansów publicznych?”.  

 Wynik głosowania:   

 Za- 10 głosów  

 Przeciw- 1 głos 
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 Wstrzymujące się  2 głosy. Wniosek został podjęty.   

 

Przewodnicząca Rady odczytała pisma kierowane do wiadomości  Rady: Zarejestrowane  

w rejestrze korespondencji przychodzącej do Urzędu Miasta pod numerami  KP (pisma w załączeniu) :  

 Kp 155 – z ZBK (SE-PO.0005.1.2013  -Przewodnicząca Rady zadeklarowała, że przygotuje 

projekt odpowiedzi i podda go pod głosowanie Rady na kolejnej sesji),  

 Kp 218- z Młodzieżowego Biura Turystycznego,  

 Kp 320- z Związku Zagłębiowskiego, 

 Kp 546- z RIO, 

 Pismo ZD/18/2013 z ZIK dot.  uzbrojenia terenów w rejonie ul. Pustej i 3 – ci Szyb w Czeladzi 

 Kp 622- z MZGK , 

 Kp 13159 – z Młodzieżowej Rady uczniowskiej  (SE-PO.0005.18.2012) – Przewodnicząca Rady 

zadeklarowała, że sprawą zajmie się  komisja Edukacji, Kultury i Sportu po  powołaniu takiej 

komisji jako stałej lub po powołaniu w tym celu  komisji  doraźnej na jednej z kolejnych sesji  i 

określenia tego zadania jako jej przedmiotu działania. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady- zamknięcie posiedzenia obrad  Rady.  

 

             Prowadzący obrady Rady 

 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Czeladzi 

 
 

mgr  Jolanta Moćko 
11.02.2013 

W załączeniu: 

1. lista obecności; 
2. karty z głosowania imiennego;  
3. wnioski radnego Sylwestra Iwanowskiego przedstawione Radzie pod głosowanie; 
4. protokoły komisji  z  wskazaniem  kandydata na przewodniczących tych komisji; 
5. kserokopie uchwał przedstawionych w ramach nie podjętego wniosku Burmistrza  

o zmianę w porządku  obrad sesji, 
6. pisma kierowane do Rady do jej wiadomości  (odczytane w punkcie sprawy bieżące).  

 
 
================================================================================ 
 
 

Zgodnie z § 14 Regulaminu Rady Miejskiej w Czeladzi protokół z sesji został 

sporządzony do 21 dni od dnia posiedzenia i wyłożony do wglądu  

w Biurze Rady. 

Radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień do protokołu, o których uwzględnieniu miałaby 

zadecydować Rada.   
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Stwierdzam, że protokół z sesji z dnia 21 stycznia 2013 r.  został przyjęty przez Radę  na 

jednej z kolejnych sesji  w dniu: 28 lutego 2013 r. zgodnie z § 8 ust. 6 Regulaminu Rady 

Miejskiej w Czeladzi. 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Czeladzi 

 
 

mgr  Jolanta Moćko 
                                                  ………………………………………………… 

                      Podpis prowadzącego posiedzenie Rady, 
          na którym przyjęto protokół z sesji.  

28.02.2013 


